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Vragen van het lid Langkamp (SP)
aan de minister voor Jeugd en Gezin
over het uitkeren van
schadevergoedingen door Bureau
Jeugdzorg Brabant vanwege de lange
wachttijden voor een gezinsvoogd.
(Ingezonden 22 december 2009)

1
Hoeveel schadevergoedingen heeft
Bureau Jeugdzorg Brabant in 2009
uitgekeerd vanwege de lange
wachttijden voor een gezinsvoogd?
Om welk bedrag ging het gemiddeld,
en in totaal?1

2
Zijn er andere Bureaus Jeugdzorg die
in 2009 schadevergoedingen hebben
uitgekeerd vanwege de lange
wachttijden voor een gezinsvoogd?
Zo ja, welke Bureaus Jeugdzorg
waren dat? Kunt u per Bureau
Jeugdzorg aangeven om hoeveel
schadevergoedingen het ging, wat
het gemiddelde bedrag was en het
totaalbedrag? Zo nee, waarom niet?

3
Deelt u de mening dat het
onacceptabel is dat Bureaus
Jeugdzorg een schadevergoeding
uitkeren omdat zij niet in staat zijn
tijdig een gezinsvoogd toe te wijzen?
Zo ja, kunt u garanderen dat de
Bureaus Jeugdzorg in 2010 geen
schadevergoedingen meer hoeven te
betalen vanwege de lange
wachttijden voor een gezinsvoogd?
Zo nee, waarom niet?

4
Wat is uw oordeel over het alleen
op papier toewijzen van een
gezinsvoogd, zonder dat het gezin in
de praktijk de gezinsvoogd te zien
krijgt? Kunt u garanderen dat dit in
2010 niet meer voorkomt? Zo nee,
waarom niet?

5
Deelt u de mening dat er geen sprake
is van adequate zorg als een gezin in
noodgevallen een telefoonnummer
kan bellen ter vervanging van een
gezinsvoogd? Zo ja, kunt u
garanderen dat gezinnen in 2010 niet
meer een telefoonnummer krijgen
van Bureau Jeugdzorg in plaats van
een gezinsvoogd?

6
Zijn er ook om andere redenen in
2009 schadevergoedingen uitgekeerd
door de Bureaus Jeugdzorg? Wat
waren die redenen? Om welke
bedragen ging het hier, zowel
gemiddeld als in totaal?

1 NOVA, 18 december 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Rouvoet
(Jeugd en Gezin) (ontvangen
22 januari 2010)

De vragen van het Kamerlid
Langkamp (SP) over het uitkeren van
schadevergoedingen door Bureau
Jeugdzorg Brabant vanwege de lange
wachttijden voor een gezinsvoogd
kunnen tot mijn spijt niet binnen de

gebruikelijke termijn worden
beantwoord.
De reden van het uitstel is dat nog
niet alle benodigde informatie is
ontvangen.
De beantwoording zal zo spoedig
mogelijk plaatsvinden.
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